



Presstext Press release luminous and emerald

info@luminousandemerald.com
www.luminousandemerald.com

luminous and emerald sind textile Accessoires. Meine handgefertigten Einzelstücke zieren das Wohnzimmer mit Kissen und Panneaux und vervollständigen die Küche mit Schürzen und Tischläufer. Auch Kragen, Schals und Manschetten gehören zu meinen textilen Kreationen.

Die neu eröffnete Webseite www.luminousandemerald.com lädt dazu ein, meine textile Welt zu entdecken. Die drei virtuellen Räume Wohnen, Kochen und Ankleiden inspirieren zum Stöbern.

Mein Newsletter informiert Sie über Nouveautés und meine Präsenz an Designmessen.

“luminous friends“ zeigt Freunde mit meinen Kreationen im echten Leben. Kleine Anekdoten erzählen über das Wesen und die Machart meiner Unikate und auch ein Einkaufswagen steht für käufliche Wünsche bereit.

luminous and emerald stands for my new line of handmade couture accessories and decorative home textiles. My one of a kind creations embellish the living room with cushions and panneaux and complement the kitchen with aprons and table runners. The range of unique handmade textiles also includes cuffs, collars and scarfs.

Visit my new website www.luminousandemerald.com to explore my textile world. Linger on in my virtual living room, kitchen and dressing room.

Subscribe to the mailing list and I will keep you informed about my new creation and the forthcoming design fairs that I will attend.

“luminous friends“ on my website shows friends of mine wearing luminous and emerald textile accessories in everyday life.

Each individual piece of my collection comes with a little anecdote about its essence and its make. My new website also includes a shopping basket for your buying desires.

luminous and emerald
textile kostbarkeiten
one of a kind textile
accessories
sandra kuwartowski
textile designer

